

Congratulations to Nanjing China Nuclear Energy Engineering Co., Ltd. Is once again recognized as a high-tech enterprise

According to the relevant provisions of the Measures for the Administration of Identification of High-tech Enterprises (National Science and Technology Fire (2016) No. 32) and the Guidelines for the Identification and Management of High-tech Enterprises (National Science and Technology Administration No. 195), the Company was jointly assessed by the Jiangsu Provincial Science and Technology Department, the Jiangsu Provincial Finance Department, the Jiangsu Provincial State Taxation Bureau, and the Jiangsu Provincial Local Taxation Bureau.

The recognition will promote the company's technological innovation and development as well as improve the company's market value. The identification of high-tech enterprises is a comprehensive assessment and determination of the company's core independent intellectual property rights, the transformation ability of scientific and technological achievements, the organizational management level of research and development, growth indicators and talent structure. These need to be screened at various levels and reviewed strictly. Our company can finally be recognized, indicating that the company in the sector of new energy technology innovation research and development has been strongly supported and recognized by the state. At the same time, we will further increase investment in research and development innovation, deepen the training of talents, enhance the level of technology research and development and service in order to give full play to the exemplary leading role of high-tech

enterprises and accelerate the application of new technology and continuously expand our brand influence.

2020年12月28日 星期一 返回火炬中心首页 | 设为首页 | 加入收藏

 **高新技术企业认定管理工作网** 搜索

[网站首页](#) [高企新闻](#) [政策文件](#) [工作动态](#) [公示公告](#) [统计数据](#)

[首页](#) > [公示公告](#) > [公示](#) > [江苏省](#)

关于公示江苏省2020年第一批拟认定高新技术企业名单的通知

发布时间: 2020-12-02 来源: [来源](#) 字号: [大] [中] [小]

各有关单位:

根据《高新技术企业认定管理办法》(国科发火〔2016〕32号)和《高新技术企业认定管理工作指引》(国科发火〔2016〕195号)有关规定,现将江苏省2020年第一批8256家企业拟认定高新技术企业名单(详见附件)予以公示,公示期为10个工作日。

传真: 010-88656259

附件: 江苏省2020年第一批拟认定高新技术企业名单

全国高新技术企业认定管理工作领导小组办公室
(科技部火炬中心代章)
2020年12月2日

(此件主动公开)

 中核南京

附件

江苏省 2020 年第一批拟认定高新技术企业名单

序号	企业名称
1	隆博科技(常熟)有限公司
2	江苏亿都智能特种装备有限公司
3	无锡嘉旭机械有限公司
4	苏州清盛汽车技术有限公司
5	江苏北矿金属循环利用科技有限公司
6	无锡市儒兴科技开发有限公司
7	江苏华跃纺织新材料科技有限公司
8	常州艾柯轧辊有限公司
9	昆山鸿福泰环保科技有限公司
10	无锡风正科技有限公司
11	昆山上迈电子科技有限公司
12	无锡市驰利电缆科技有限公司
13	昆山市四维台准精密机械有限公司
14	江苏纳欧新材料有限公司
15	连云港市泰格电力设备有限公司
16	江苏博同环保科技有限公司
17	无锡海天奕诚科技有限公司
5420	南京卡佛科学仪器有限公司
5421	无锡市荣孚机械制造有限公司
5422	苏州奥特兰恩自动化设备有限公司
5423	常州市龙顺环保服务有限公司
5424	昆山大地包装材料有限公司
5425	如皋久源传动机械有限公司
5426	南京中核能源工程有限公司
5427	江苏多乐热能设备有限公司